
SAMIT GRADONACELNIKA U SAVA CENTRU U RADNOj,

VERICADRAGIĆ

» Zahvalni smo gradonačelniku Beograda
Siniši Malom jer je jedini uspeo posle 20
godina da okupi ovoliko gradonačelnika
regiona na jednom mestu.

Ovim rečima se gradona-
čelnik Sarajeva Ivo Komšić
zahvalio juče prvom čove-
ku Beograda za organizaciju
Samita gradonačelnika 13
gradova centralne i jugoi-
stočne Evrope u prestonici
Srbije. Dvodnevni skup or-
ganizovao je Grad Beograd
u saradnji sa Nacionalnom
alijansom za lokalni eko-
nomskirazvoj (N_ALED).

Gradonačelnici su u Sava
centru kroz tri panela pred-
stavili kapitalne projekte,
ali su neki od njih imali i
neobične obaveze. Zame-
nik gradonačelnika Varšave
Mihal Olševski poveo je
petogodišnju ćerkicu koju
je morao da ostavi da sedi
na galeriji, kao i ostali gosti,
ali je svaki čas morao da je
obilazi i da joj uključuje

igrice kojima se zabavljala
na laptopu.

Gradonačelnik Ljubljane
Zoran Janković nije krio
zadovoljstvo zbog borav-
ka u Beogradu. Stalno se
osmehivao.

- Siniši Malom želim
najmanje još tri
mandatanačelu
Beograda da bi
ostvario sve
zamisli. Vizije
su najbitnije
svakom gra-
donačelniku.
Ne mogu sve
da se ostvare
ali je važno da
se ih ima puno

- rekao je Janković.
Na naše pitanje da li se

osmehuje zato što
, je u Srbi-

ji jer je
( pore-
-, klom

FTTil Odbornik u Skupštini
■■■3 grada Beča Herman
Papošek predstavio je projekat
Centralne železničke stanice.
„Naša železnička stanica je dva
kilometra od Katedrale Svetog
Stefana, u centru. Morali smo da je
rekonstruišemo zbog razvoja transporta. Sve
prethodne objekte smo srušili 2009. i prošle godine smo
je završili. Dobili smo sjajno uređenu oblast grada. Uredili
smo staru stanicu, a dobili smo sjajnu lokaciju", kaže on.

1 .1 jjTH ■T,i |1 Gradonačelnik Siniša Mali predstavio je
Ub^JL^U "Beograd na vodi", navodeći da će ugovor sa
partnerom iz UAE vredan 3,5 milijarde evra biti potpisan u nedelju, a
radovi će početi na leto. Mali je podsetio i da je potpisan sporazum o
razumevanju sa francuskom vladom i da se priprema prva linija, da

se izmešta autobuska stanica i završava Prokop, a da je Aerodrom
"Nikola Tesla" najbrže rastući aerodrom u Evropi, gde je prošle godine
zabeležen porast broja putnika od 32 odsto u odnosu na 2013. Kao
prioritete za naredni period, Mali je naveo uređenje deponije u Vinči i
gradnju postrojenja za preradu otpada, gradnju 16 podzemnih garaža,
razvoj vodovodne mreže i gradnju fabrika za prečišćavanje vode.

______________!- v__________I* f '"'~"' __________j*'^ _^*^^'^^^i*i^^^B s*____

___\^^^_W\) ■ ~^^\'wfU-W-_WimmW \\ k\W ' ' ,'____f___$: ■ -■■ '^L^-W• -~^^^^ tfSS_WW -_\w''^^__--^^_w_____________ \W^^____^_w^ kW^_WW *evropski stm^

WBfm____^m\cj_____mm
SINIŠA MALl|

Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj
Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj

Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj
Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj

Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj
Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj

Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj
Tema: NALED - Nacionalna alijansa za lokalni ekonomski razvoj



ALI I NEFORMALNOj ATMOSFERI

iz okoline Smedereva,
rekao je da se - smeši iz

duše.
- Malo sam

Srbin, malo
Slovenac, ali
nikomenedam

da me deli -

kaže Jan-
ković uz

osmeh.
N i

g ra -

dona-
čelnik

Zagreba
M i 1 a n

Bandić
nije us-
peo da se
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otrgne najsvežijem utisku
o Beogradu.

-Kada sam sleteo na ae-
rodrom, video sam eropski
izgled Beograda. Čist, sja-
jan, umiven kao mlada za
udaju. Taj evropski štih je
ono što me veseli.
Toništanekošta,
samo zavisi od
čelnika gra-
da - kazao je
Bandić.

Gradona-
čelnik Skoplja
Koce Trajanovski
se na interesantan na
čin zahvalio Malom. On je u
toku obraćanja novinarima
izneo reljefni prikaz mosta

preko Vardara u crvenoj
kutiji i uručio ga prvom
čoveku Beograda.

- Ovaj most spaja dve
obale Vardara, neka tako
spaja Beograd i Skoplje -

rekao je on. Tu priliku je
iskoristio i gradona-

čelnik Sarajeva
Komšić i pre-

dao poklone:
- Nisam

mogao da do-
nesem rakiju

u Beograd, jer
ko je može praviti

bolje od Srba?! Doneo
sam vina i monografiju
Sarajeva, pa dok je čitate,
vipijtenašavina... ■

Gradonačelnik Zoran Janković
je predstavio "Ljubljanu kao
zeienu prestonicu 2016".
„Nagrada za najzeleniji grad u
Evropi je dokaz da mislimo o kval
tetu života. Mnogo je projekata, a sad sadimo
12.089 stabala, koliko je i zaposlenih u gradskoj
upravi. Slovenija je četvrta na svetu po bezbednom
životu, a Ljubljana najsigurniji grad", ističe Janković.

Dl'J.rrl Projekat "Tirana,llillill moderan i evropski
I grad" čini više strateških poduhvata:
f gradnju bulevara, tehno parka,

projekat vezan za energetsku
efikasnost. „Uređenje bulevara i obala
reke omogućava da se grad proširi, a u
razvoj uključi potpuno nerazvijen deo
grada. Zamišljeno je i šest trgova, a cilj
je laki šinski sistem transporta", priča
Nevila Džindi, zamenica gradonačelnika.

ČELNIK
VARŠAVE
POVEO I

CERKICU NA
SAMIT

_f__________________ii&__'< ~ ...._,;>!■

*

jr~~~~~m —^^^^^^^^^^^^^^^^^^^m^-^^^^^^j

S\ 4 • '

1 m^mml> 'Mmmmmmmmmmmmpmm~^__\~w_~K________~^___________________

"■ mmmfajSjA


